语法翻译题库(图表作文翻译100句/主谓宾+宾补结构)
Q129 这个图给出信息关于10到15岁的男孩和女孩在网络上所参加的各种活动的时间百分比。 （开头段）
点击查看答案解析:[image: image1.png]



学生的句子：This graph gives information on the percentage of time that 10 to 15 year old boys and girls participate in various activities on the web.
错误的原因：time在定语从句里没有充当任何的成分。
提升的句子：The chart presents/gives information about the percentage of time 10-to-15-year-old boys and girls spent on various activities on the Internet.
或者The chart presents/gives information about the percentage of time spent by 10-to-15-year-old boys and girls on various activities on the Internet. 
题目讨论
Q130 这个图对比30岁的男性和女性的婚姻状况和就业情况。（开头段）
点击查看答案解析:[image: image2.png]



学生的句子：This picture compares marriage and employment conditions of male and female members who are 30 years old.
错误的原因：图表作文不能用picture。没有employment condition, female members的说法；也不能说who are 30 years old.
提升的句子：This chart compares 30-year-old men and women in terms of marital status and employment. 
题目讨论
Q214 法国高质量水的比例平稳的上升到了2015年的89%。（see的用法）
点击查看答案解析:[image: image3.png]



学生的句子：The ratio of high quality water in France climbed steadily to 89% in 2015.
错误的原因：ratio是比率，翻译错误。
提升的句子：France saw the proportion of high quality water climb steadily to around 89% in 2015.
注：saw something do的do充当something的补语。
